

Date: 10/07/2026

التاريخ: ٢٠٢٦/٠٧/١٠

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،

Subj: **MSX Discussion Session on the 2nd Quarter ended 31 May 2026**

الموضوع: **الجلسة النقاشية للبيانات المالية للربع الثاني المنتهي في ٣١/٠٥/٢٠٢٦**

Sahara Hospitality Co SAOG is pleased to invite its shareholders, investors, and all interested stakeholders to a discussion session with the company's management on Un-Audited Financials of the company for 6 months ended 31 May 2026.

يسر شركة ضيافة الصحراء (ش.م.ع.ع) دعوة المساهمين، المستثمرين والمهتمين الى جلسة مناقشة مع إدارة الشركة حول البيانات المالية المدققة للشركة للربع الثاني المنتهي في ٣١/٠٥/٢٠٢٦.

Date: 16th July 2026

Time: 4 pm

Duration: 1 hour

التاريخ: ١٦ يوليو ٢٠٢٦

الوقت: ٤ مساءً

المدة: ١ ساعة

The un-audited financial results were disclosed on MSX website on 24 June 2026.

تم الإفصاح عن النتائج المالية المدققة على موقع بورصة مسقط الإلكتروني في ٢٤ يونيو ٢٠٢٦

All investors and analysts are invited to join the session by clicking on below link.

جميع المستثمرين والمحللين مدعوون للانضمام إلى الجلسة من خلال النقر على الرابط أدناه.

<https://us02web.zoom.us/j/88915094965?pwd=1NQ9sepvPA4rL2UMvuhVRblrsMQMJ9.1>

Meeting ID: 889 1509 4965

Passcode: 383256

الاجتماع: 889 1509 4965

رمز المرور: 383256

For more information, please contact:

لمزيد من المعلومات، يرجى التواصل

Name: Biju George

Telephone: (968) 24769820 / 92144773

Email: bijugeorge@aaoman.com.om



مع الفاضل/ بيجو جورج

هاتف رقم: ٩٢١٤٤٧٧٣ / ٢٤٧٦٩٨٢٠ (٩٦٨)

البريد الإلكتروني: bijugeorge@aaoman.com.om

Best Regards

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

For **Sahara Hospitality Co. SAOG**

عن شركة ضيافة الصحراء (ش.م.ع.ع)

Hicham Maalouf
General Manager